
Saksprotokoll i fylkestinget -  09.03.2021 
 
Marthe Hammer (SV) sette på vegner av SV, MDG og A fram slikt forslag: 
 

«Fylkestinget i Vestland meiner elektrifisering av sokkelen basert på landstraum er feil veg 
å gå fordi det mellom anna kan fortrenge anna fornybar industrisatsing og føre til auka 
press på naturen. Fylkestinget meiner at elektrifisering av sokkelen må skje gjennom ei 
auke i CO2-avgifter på sokkelen, kombinert med eit pålegg om at oljenæringa må skaffe 
straumen sjølv gjennom oppbygging av fornybar energi til havs, til dømes offshore 
havvind.» 

 
Helge Stormoen (Frp) sette fram slikt forslag:  
 

«Fylkestinget i Vestland meiner elektrifisering av sokkelen basert på landstraum er feil veg 
å gå fordi det mellom anna kan fortrenge anna fornybar industrisatsing og føre til auka 
press på naturen.»  

 
Jeanette Syversen (R) sette fram slikt forslag:  
 

«Fylkestinget i Vestland meiner elektrifisering av sokkelen er feil veg å gå fordi det vil føre 
til auka press for vindkraftutbygging, nye kraftkablar i verdifull natur og vil auke 
straumprisane. Fylkestinget er også bekymret for at en storstilt elektrifisering vil forlenge 
oljealderen, og forsinke omstillingen av norsk økonomi. Når vi vet at om lag 98 prosent av 
utslippene skjer ved forbrenning, så er det åpenbart at en bør være meget skeptisk til alle 
klimatiltak som bare bidrar til å kutte i de to prosentene som skjer ved utvinning.» 
 

Avrøysting 
 
Syversen sitt forslag fekk 4 røyster (2MDG (Pauline Tomren, Mark Taylor), R) og fall.  
Stormoen sitt forslag fekk 15 røyster (U, FNB, Frp, Pp, R) og fall. 
Hammer sitt forslag fekk 23 røyster (MDG, A, SV) og fall. Trym Aafløy (U) stemte ikkje.  
 
Vedtak 
 
Det vart ikkje fatta vedtak i saka.  
 


